



# CONTENT

## FOUR CHAIR

Sure 44.....	3
Sure 44 Armrest.....	7
Sure®88.....	9
Inno Note.....	11
Sure 90/105.....	13
Sure®66.....	17
Inno®Tab.....	21
Inno Audi.....	23
Sure 11.....	25
Sure 11 Armrest.....	27
Sure 99.....	29
Sure 99 Armrest.....	31
Cast XL.....	33
Cast XL Plus.....	35

## FOUR TABLE

Resting.....	43
Real 74.....	45
Real 90/105.....	47
Real 741.....	49

## ROOM IN ROOM

RinR.....	53
US sofa.....	57
US Booth.....	59
US WallPod.....	61

## FOUR FAMILY

.....	63
-------	----



**FOUR**  
SERIES

Four Sure 44 是一款可堆叠的座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计及柔韧的椅背能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于餐厅及休闲区、会客洽谈区和培训教育中心等多功能座椅。

Four Sure 44 is a unique chair designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back and flexible shell. With its many combinations, you can use it everywhere in canteens, conference centers, training rooms and for educational establishments.

## FOUR SURE 44

Design - Strand+Hvass

背可倾斜回弹  
Flex in back



堆叠保护  
Stacking protection

静音脚垫  
Noise reduction glides

隐藏式连接  
Linking device



可折叠写字板  
Foldable writing tablet



# Four Sure Wood

天然材质自带“家”属性，亲近生活。实木脚架为办公空间增加天然属性，缓解办公空间的紧张感与工业化的冰冷感，身心舒适，提升使用者的归属感。丰富现有产品线，增加Four Family系列产品的使用范围，在统一中具有差异化表现，增加空间形态与材质的多元化。

Sometimes you have to go back to the roots to find what is true and let that inspiration move you forward. With our history and passion for craftsmanship we have created Wood – a solid and beautiful choice for Four Sure.

The designers wish with Wood is to add a more casual and warm character to the furniture families. With the informal expression and a softer signal, this new addition implements the beauty of nature - and that comfortable feeling of 'home' in any work place..



Four Sure 44 是一款可堆叠的座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计及柔韧的椅背能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于餐厅及休闲区、会客洽谈区和培训教育中心等多功能座椅。

Four Sure 44 is a unique chair designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back and flexible shell. With its many combinations, you can use it everywhere in canteens, conference centers, training rooms and for educational establishments.

## FOUR SURE 44 ARMREST

Design - Strand+Hvass



隐藏式连接  
Linking device



Four Sure 88 是一款可堆叠的座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计及柔韧的椅背能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于餐厅及休闲区、会客洽谈区和培训教育中心等多功能座椅。

Four Sure 88 is a unique chair designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back and flexible shell. With its many combinations, you can use it everywhere in canteens, conference centers, training rooms and for educational establishments.

## FOUR SURE 88

Design - Strand+Hvass



Inno®Note将学习的舒适、便利性提高到一个新的水平，个人使用的平板电脑经常用于演讲或者小团队讨论工作，而座椅可以让你更方便的使用这些设备，可以展现出更高的产品价值和灵活性。

Inno®Note takes learning comfort to higher level. Adjust the movable PC table for your individual use, and listen to a lecture or work in small groups. The movable PC table gives you easy access to the chair. It offers you great value for money and a lot of flexibility.

## INNO® NOTE

Design - Strand+Hvass



可折叠写字板  
Foldable writing tablet



Four Sure 90/105 是一款可堆叠的座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计及柔韧的椅背能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于餐厅及休闲区、会客洽谈区和培训教育中心等多功能座椅。

Four Sure 90/105 is a unique bar chair designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back and flexible shell. With its many combinations, you can use it everywhere in canteens, conference centers, training rooms and for educational establishments.

## FOUR SURE 90/105

Design - Strand+Hvass







EUROPEAN  
STANDARDS



Four Sure 66 是一款独特的可调节座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾斜机构能够为您提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会客区、培训教育中心和教室等区域的多功能座椅。

Four Sure 66 is a unique, adjustable chair designed to offer the maximum comfort and ergonomic support to any student at all hours thanks to the V-shaped back, the flexible shell and integrated tilt mechanism. With its many combinations, you can use it everywhere in conference centers, training rooms and classrooms.

## FOUR SURE 66

Design - Strand+Hvass



# COOPERATIVE LEARNING



Inno®Tab将学习的舒适性提高到新的层次，可放置PC的写字板专为协作性学习设计，摒弃了传统桌椅组合，大大提高了空间利用率，在任何教育的环境中都能让使用者拥有最佳的学习体验。

Inno®Tab takes learning comfort to a higher level. This PC tablet is designed for cooperative learning. Adjust the movable PC tablet for your individual use, and listen to a lecture or work in small groups. The moveable PC tablet gives you easy access to the chair. You can use Four Sure 66 with the Inno®Tab for maximum utilization in any educational environment.

## INNO® TAB

Design - Strand+Hvass

可放置平板电脑、手机、水杯  
Dashboard for pad, mobile and cup



270°可旋转  
270° Rotating



Inno®Audi 专为交互式学习设计，可旋转的写字板可提高学习和沟通的效率。座椅的灵活性使其可适用于教育机构，礼堂，报告厅和等待区域。

Inno®Audi is designed for cooperative learning, rotatable tablet is used for listening to a lecture or working in small groups. It offers you great value for money and a lot of flexibility, you can use it in educational establishments, auditorium rooms and waiting spaces.

## INNO® AUDI

Design - Strand+Hvass



Four Sure 11 是一款独特的会议座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾仰机构能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会议中心、教育中心和其他办公区域的多功能座椅。

Four Sure 11 is a unique conference chair, designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back, the flexible shell and integrated tilt mechanism. With its many combinations, you can use it everywhere in conference centers, educational establishments and offices.

# FOUR SURE 11

Design - Strand+Hvass

背可倾仰回弹  
Flex in back

无自动回旋  
Without return

静音脚垫配置或脚轮配置  
Noise reduction glide or casters



Four Sure 11 是一款独特的会议座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾仰机构能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会议中心、教育中心和其他办公区域的多功能座椅。

Designed by Strand & Hvass, the Four®Sure 11 is an extension to the acclaimed Four family. Four®Sure 11 is designed for maximum comfort with the unique V-shaped back.

The Loop armrest is a new addition to our chair families. Just by adding an armrest to a meeting chair you help prevent invasion of your space (from direct contact to 60 cm). By adding an armrest, you can help eliminate the feeling of having your territory invaded and thereby reduce the activity in our natural centre of fear (amygdala); this enables better concentration around the meeting table.

## FOUR SURE 11 ARMREST

Design - Strand+Hvass

背可倾仰回弹  
Flex in back



无自动回旋  
Without return

静音脚垫配置或脚轮配置  
Noise reduction glide or casters



Four Sure 99 是一款独特的会议座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾仰机构能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会议中心、教育中心和其他办公区域的多功能座椅。

Four Sure 99 is a unique conference chair, designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back, the flexible shell and integrated tilt mechanism. With its many combinations, you can use it everywhere in conference centers, educational establishments and offices.

## FOUR SURE 99

Design - Strand+Hvass





Four Sure 99 是一款独特的会议座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾仰机构能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会议中心、教育中心和其他办公区域的多功能座椅。

The Loop armrest is a new addition to our chair families. Just by adding an armrest to a meeting chair you help prevent invasion of your space (from direct contact to 60 cm). By adding an armrest, you can help eliminate the feeling of having your territory invaded and thereby reduce the activity in our natural centre of fear (amygdala); this enables better concentration around the meeting table.

## FOUR SURE 99 ARMREST

Design - Strand+Hvass

背可倾仰回弹  
Flex in back



静音脚垫  
Noise reduction glides



Four Cast XL 是一款独特的会议座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾仰机构能够为你提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会议中心、教育中心和其他办公区域的多功能座椅。

Four Cast XL is a unique conference chair, designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back, the flexible shell and integrated tilt mechanism. With its many combinations, you can use it everywhere in conference centers, educational establishments and offices.

## FOUR CAST XL

Design - Strand+Hvass



Four Cast XL Plus 是一款独特的会议座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾斜机构能够为您提供最舒适的坐感体验，是一款适用于会议中心、教育中心和其他办公区域的多功能座椅。

Four Cast XL Plus is a unique conference chair, designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back, the flexible shell and integrated tilt mechanism. With its many combinations, you can use it everywhere in conference centers, educational establishments and offices.

## FOUR CAST XL PLUS

Design - Strand+Hvass



Four Cast Lounge 是一款独特的休闲座椅，其符合人体工程学的“V”型椅壳设计、柔韧的椅背以及综合倾仰机构能够为您提供最舒适的坐感体验。铝合金椅脚却有着较轻的质量，自动回位能让座椅在你起身后回到初始位置，是一款适用于餐厅、休闲区、教育中心和其他办公区域等的多功能座椅。

Four Cast Lounge is a unique lounge chair, designed to offer you the maximum comfort and ergonomic support thanks to the V-shaped back, the flexible shell and integrated tilt mechanism. The polished aluminum frame offers you a lounge chair with a surprisingly low weight, and the return mechanism leaves the chair neatly in the initial position.

## FOUR CAST LOUNGE

### INNO<sup>®</sup> LOUNGE

Design - Strand+Hvass





# SPACE SAVER + MOBILITY



Four Resting是一款注重美学设计的多功能桌组，其有三个不同高度（51cm, 72cm, 103cm）可选，你可以将它放置在餐厅、走廊、休闲和学习等区域。

Four Resting is a functional pedestal table in an aesthetic design. It comes in three different heights (51 cm, 72 cm, and 103 cm) with a lightweight polished aluminum frame. You can use it in canteens, hallways, lounge area and educational establishments.

## FOUR RESTING

Design - Strand+Hvass



Four Real 74是一款带有折叠功能，具有设计美感的系统桌组。利用前置的隐形脚轮，一个人便可轻松完成折叠。多种规格尺寸可选，搭配折叠推车，可安装桌子连接件以及座椅悬挂件，提高空间使用率，也为空间增值。

Four Real 74 is a functional foldable table in a modern, aesthetic design. The table is easily folded by one person, and two integrated castors let you handle the table without effort. It comes in many sizes, with optional trolley, linking device and chair suspension.

## FOUR REAL 74

Design - Four®Design

一人可轻松折叠  
Easy foldable by one person

可选座椅悬挂挂件  
Option chair suspension

隐形活动脚轮  
Integrated castors





Four Real 90/105是一款带有折叠功能，具有设计美感的系统桌组。利用前置的隐形脚轮，一个人便可轻松完成折叠。多种规格尺寸可选，搭配折叠推车，可安装桌子连接件以及座椅悬挂件，提高空间使用率，也为空间增值。

Four Real 90/105 is a functional foldable high table in a modern, aesthetic design. The table is easily folded by one person, and two integrated castors let you handle the table without effort. It comes in many sizes, with optional trolley, linking device and chair suspension.

## FOUR REAL 90/105

Design - Four®Design

一人可轻松折叠  
Easy foldable by one person

可选座椅悬挂件  
Optional chair suspension

隐形活动脚轮  
Integrated castors



Four Real 741是一款带有折叠功能，具有设计美感的系统桌组。利用前置的隐形磁轮，一个人便可轻松完成折叠。多种规格尺寸可选，搭配折叠推车，可安装桌子连接件以及座椅悬挂件，提高空间使用率，也为空间增值。

Four Real 741 is a functional foldable table in a modern, aesthetic design. The table is easily folded by one person, and two integrated castors let you handle the table without effort. It comes in many sizes, with optional trolley, linking device and chair suspension.

## FOUR REAL 741

Design - Four®Design

一人可轻松折叠  
Easy foldable by one person

可选座椅悬挂件  
Option chair suspension

隐形活动磁轮  
Integrated castors



# LESS NOISE/ACOUSTIC/PRIVACY



RinR利用视觉屏障打造新的功能空间，已成为一种新概念。你可根据需求在Four Real桌子一侧或两侧安装RinR，立刻使用有了带有一定私密性、能使人更加专注的独立区域。折叠收起后的RinR和Four Real可放置在手推车上轻松移动，这在最大程度上提高了空间利用率。

The RinR concept is the newest development for modern buildings, designed to create space and visual barriers. Install RinR at one or both ends of Four Real, you can create a room in the room and obtain better acoustics, increased concentration and privacy – while still being part of the community. RinR and Four Real can quickly be disassembled and removed on matching trolleys, if the room must be furnished.

# RinR

Design - Four®Design



RinR+拆卸更轻便，吸音更出众  
Optional RinR+, more light and better acoustic

可选吸音软包隔屏  
Option, acoustic panel with fabric

一个人便可拆卸隔屏  
RinR can be detached by one person





与传统沙发不同，FOUR®US的独特设计具备空间区隔功能，提供休闲&交互式办公的应用方案，同时兼顾视觉和听觉的私密性，为办公空间创造无限可能，激发工作灵感。

FOUR®US is everything from a classic sofa to an innovative modular Zoning system. It creates a place for you with the best conditions for interacting, with better acoustic, aesthetic design and diversity.

# FOUR®US

Design-Anders Norgaard

视觉/听觉私密性  
Visual Privacy/Acoustic



临时站姿办公  
Touch Down Area



与传统沙发不同，FOUR®US Booth的独特设计具备空间分隔功能，提供休闲&交互式办公的应用方案，同时兼顾视觉和听觉的私密性，为办公空间创造无限可能，激发工作灵感。

FOUR®US Booth is everything from a classic sofa to an innovative modular Zoning system. It creates a place for you with the best conditions for interacting, with better acoustic, aesthetic design and diversity.

## FOUR®US Booth

Design-Anders Norgaard

便捷出入，坐立自如  
Swivel Table with EB



FOUR®US WallPod可以竭尽利用各种碎片化的办公空间，从而创造一个临时办公或休憩的场所。在兼顾办公私密的同时，可根据您的需求，选择不同办公高度。

FOUR®US WallPod gives you the opportunity to exploit every square meter of space by creating work areas on underutilized walls. The design is invitingly shaped to bring you comfort and privacy so that you can sit or stand undistracted.

## FOUR®US WallPod EAR /CAVE

Design-Anders Norgaard

坐立自如，随意办公  
Free height identification with EB





FOUR FAMILY



SURE 44



REAL 74



SIZE

128 x 64 cm  
120 x 80 cm  
140 x 80 cm  
180 x 80 cm  
Ø 120 cm



SURE 88



REAL 741



SIZE

200 x 100 cm  
140 x 100 cm  
140 x 100/90 cm



SURE 90/105



REAL 90/105



SIZE

140 x 60 cm  
140 x 80 cm  
180 x 60 cm  
180 x 80 cm



SURE 66



INNOTAB



INNOAUDI



FOUR FAMILY

FOUR FAMILY



SURE 11



SURE 99



RESTING

Ø 60 cm  
Ø 70 cm  
Ø 80 cm  
60 x 60 cm  
70 x 70 cm  
80 x 80 cm  
80 x 60 cm



CAST LOUNGE



INNO® LOUNGE



US



CAST XL



CAST XL PLUS



WALLPOD EAR



WALLPOD CAVE



BOOTH

诺梵(上海)家具科技股份有限公司  
NOVAH (Shanghai) Furniture Technology Corp., Ltd.

Tel: 86 21 6393 2688  
Fax: 86 21 6393 2855  
上海市万荣路700号大宁中心广场A5幢  
Loft A5, Daning Central Square, No.700 Wanrong Rd., Shanghai, 200072

上海研发运营制造中心  
SHANGHAI (R&D+OPERATION+MANUFACTURING)

Tel: 86 21 3111 5566  
Fax: 86 21 3756 6791  
上海市奉贤工业综合开发区西韩路99号  
99Xihan Rd, Export Processing Zone, Shanghai Fengpu Industrial Park, 201401

各分支机构 / All BRANCHES

北京 / BEIJING	长沙 / CHANGSHA	常州 / CHANGZHOU
成都 / CHENGDU	杭州 / HANGZHOU	哈尔滨 / HARBIN
合肥 / HEFEI	济南 / JINAN	南京 / NANJING
南通 / NANTONG	宁波 / NINGBO	沈阳 / SHENYANG
深圳 / SHENZHEN	苏州 / SUZHOU	台州 / TAIZHOU
武汉 / WUHAN	无锡 / WUXI	西安 / XI'AN
郑州 / ZHENGZHOU		

[www.novah.cc](http://www.novah.cc)



关注诺梵

